
Motion till årsmöte för Svenska 2.4mR Förbundet 2014-07-14 

Förbättrad kommunikation mellan förbundet och dess medlemmar 
 

Motion 
Styrelsen ska efter varje styrelsemöte skriva ett referat eller liknande till hemsidan som behandlar 

vad som diskuterades på styrelsemötet. Samt även involvera medlemmarna i arrangemangen av 

rankingseglingarna. 

Bakgrund 
Som det är idag upplever jag ett stort avstånd mellan förbundet/styrelsen och medlemmarna. 

Medlemmarna vet inte vad som händer och vad som diskuteras i förbundet. Eftersom Svenska 2.4mR 

Förbundet är en rikstäckande förening där medlemmar och styrelse bara träffas sporadiskt vid 

rankingseglingarna så medför det att kommunikationen är mycket viktig. Jag tror att det finns 

medlemmar som vill hjälpa till men som inte vet hur eller med vad. Om då styrelsen mer aktivt 

bjuder in medlemmar till kommunikation så kanske det kan uppmuntra till mer engagemang. 

Idag så har vi en hemsida där det är möjligt med öppen diskussion där styrelsen kan ställa frågor och 

få svar från medlemmar. Det är något jag tycker att vi ska utnyttja mycket mer.  Det praktiska och 

tekniska kan webmaster sköta. 
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